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VERSLAG VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING d.d. 21 april 2015 

 

1. Opening 

Jacco Hogenhout opent de vergadering om 20.30 uur. Aanwezig zijn 27 leden en 5 leden van 

het bestuur (Paul Lakerveld is afwezig ivm werk).  

 

2. Vaststelling van het verslag van de Jaarvergadering van 15 april 2014 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

3. Vaststelling van de jaarverslagen van de Technische Commissies 

De secretaris en de voorzitters van de Technische Commissies lichten de respectievelijke 

jaarverslagen toe.  

 

TC elementair: 

Suzanne licht de resultaten van 2014 en de resultaten van het eerste kwartaal van 2015 toe. 

 

TC Waterpolo: 

 Stefan licht toe waarom er een team moest worden teruggetrokken, wat kwam door het 

niet geleverd hebben van voldoende scheidsrechters in het voorgaande seizoen van 

2013-2014. Hierdoor heeft men moeten schuiven met de team indeling, wat onrust gaf. 

De situatie lijkt nu gestabiliseerd. Voor het seizoen 2014-2015 heeft ZV de waterwolf 

voldoende scheidsrechters geleverd. Hierdoor kan de vereniging weer met 3 heren 

teams starten in het seizoen 2015-2016. 

 De verhuizing naar het tijdelijke bad in Nieuw-Vennep (de Estafette) wordt toegelicht. 

Voor seizoen 2015-2016 wordt weer van het Sloterparkbad gebruik gemaakt. Theo 

Botter vraagt waarom het zeker is dat er weer in het Sloterparkbad wordt gespeeld 

terwijl er ook in de Haarlemmermeer kan worden gezwommen. Stefan licht toe dat het 

met kosten en voorkeur van locatie te maken heeft. 

 

TC Recreatief: 

Jacco neemt namens Paul het verslag door. 

 

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

4. Vaststelling van het jaarverslag van de secretaris 

Harald licht het verslag toe, licht de situatie van het clubhuis toe en de crisis bij de KNZB 

Regio Mid-West 

 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld 
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5. Verslag van de Financiële Commissie, alsmede behandeling en vaststelling van de            

rekening en verantwoording over 2014 

Manuela licht het verslag 2014 toe, voor de subsidie van de gemeente Haarlemmermeer was 

er dit jaar een restitutie. Incasso's zijn nu vrijwel volledig geautomatiseerd na wat opstart 

uitdagingen. 

 

Toelichting op de Balans 

 Het bedrag onder Debiteuren lijkt hoger door opstart problemen incasso, maar nu recht 

getrokken 

 De Balans is minder negatief t.o.v. 2013 

 Van de nieuwe leden zijn er 29 nieuwe gezinnen 

 Grote clubactie viel tegen, Manuela wil dit graag overdragen 

 De Club lokaal inkomsten zijn terug gelopen, wat wellicht komt door het veel in 

Nieuw-Vennep spelen van de waterpolo afdeling 

 

Financiële kascommissie 

De verantwoording over 2014 en de controle wordt toegelicht en de kascommissie geeft haar 

goedkeuring 

 

Algemene opmerkingen 

 Er wordt de vraag gesteld over jeugdleden die zonder betaling toch een diploma van 

de vereniging krijgen. Manuela legt uit dat betalingen nu beter gaan door de 

automatische incasso. Daarnaast is er nu een incassobureau gecontracteerd die tot 5 

jaar terug kan vorderen in het geval er niet betaald wordt. 

 

De rekening en verantwoording over 2014 wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Vaststelling van de begroting 2015 en contributie 2015-2016 

Manuela Donderwinkel licht de begroting en het contributievoorstel toe. 

 

Begroting 2015: 

De begroting voor 2015 wordt toegelicht waarbij de start gelden zijn uitgesplitst 

 

Contributie voorstel 2015 

 Manuela licht toe dat de basis contributie met 5 euro stijgt, net als vorig jaar. De 

contributie is relatief laag in vergelijking met andere verenigingen. 

 Manuela licht ook de incasso momenten van de verschillende afdelingen toe. 

 De kader contributie wordt aangepast en beperkt tot de basis contributie en niet op alle 

trainingsuren 

 

De begroting 2015 en het contributievoorstel voor 2015 worden ongewijzigd vastgesteld.  
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7. Benoeming van een lid en een reserve-lid van de Financiële Commissie 

Voor volgend jaar zal het reserve-lid Rina Verlinden zich als lid inzetten, waarbij Daniel 

Scheide het nieuwe reserve lid wordt.  

 

Alle leden worden conform het voorstel door de ledenvergadering benoemd. 

 

8. Verkiezing van leden van het bestuur 

Het dagelijks bestuur zit nog in zijn termijn en blijft ongewijzigd. Jacco licht toe dat Stefan 

formeel nu herkiesbaar is omdat hij de termijn van Paul heeft overgenomen. Stefan wil zijn 

rol als Waterpolo secretaris voortzetten en dit wordt unaniem ondersteund door de leden. 

 

9. Nieuwe website 

Harald licht de voordelen van de nieuwe website toe, wat voornamelijk in de mogelijkheden 

rondom de integratie met sociale media zit, zoals de Facebookpagina die nu direct aan de 

website is gekoppeld. Daarnaast is de site ook op mobiele telefoons goed te gebruiken in 

vergelijking met de oude site. Voordeel is dat ook de kosten uiteindelijk lager zijn omdat we 

op een nieuwe omgeving zijn overgestapt die ook voor de leverancier voordeliger is. 

 

10. Rondvraag 

 Jacco nodigt mensen uit voor de Barbecue op 27 juni 

  Er zijn geen verdere vragen voor de rondvraag 

 

11. Sluiting 

Jacco Hogenhout sluit om 21.15 uur de vergadering en nodigen eenieder uit voor een drankje. 

 


